
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Novej Bani, 

ktoré sa konalo dňa 29.02.2024 o 15:00 hod. v zasadačke Mestského úradu v Novej Bani 

 

Poslanci  Mestského zastupiteľstva: 

Prítomní:  MUDr. Mária Bradiaková, Peter Budinský, Peter Forgáč, 

JUDr. Vladislav Lalka, Maroš Marko, Anton Medveď, 

Ing. Peter Pšenák, Jozef Spurný, MDDr. Štefan Špirk, 

Anton Tencer,  Ing. Viktória Valachovičová, PhD., 

 

Ospravedlnení: Ing. Karol Tužinský, Anton Žňava 

 

Primátor mesta:    Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA 

Prednostka mestského úradu:  Mgr. Ľudmila Rajnohová  

Hlavná kontrolórka :                     PhDr. Katarína Segetová 

MsÚ:   Mária Bakošová, vedúca FO 

    

Ostatní:  Jana Brnáková, agenda sociálnych vecí 

                                       

 Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Novej Bani otvoril Mgr. MVDr. Branislav 

Jaďuď, PhD., MBA, primátor mesta Nová Baňa. Zasadnutie  bolo  zvolané  v  zmysle zákona 

o obecnom zriadení č. 369/1990 Zb., §-u 12, odst. 1 v znení neskorších predpisov.                 

Pretože bola prítomná nadpolovičná väčšina poslancov mestského zastupiteľstva, z celkového 

počtu 13 poslancov bolo na začiatku MsZ prítomných 11 poslancov, primátor mesta Nová 

Baňa vyhlásil zasadnutie za uznášaniaschopné. Viceprimátor Tužinský a poslanec Žňava 

Žňava sa ospravedlnili z neprítomnosti. 

 

 

Overovatelia zápisnice:   MUDr. Mária Bradiaková, Jozef Spurný 

Návrhová komisia:  Anton Medveď, Anton Tencer, Ing. Viktória 

Valachovičová, PhD.. 

Pracovné predsedníctvo:    Ing. Peter Pšenák 

Zapisovateľka :   Martina Svetíková 

 

 

Hlasovanie č. 1 o návrhovej komisii, pracovnom predsedníctve, overovateľoch zápisnice 

a zapisovateľke. 

prítomní - 10 

za - 10 (MUDr. Mária Bradiaková, Peter Budinský, Peter Forgáč, JUDr. Vladislav Lalka, 

Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. Peter Pšenák, Jozef Spurný, Anton Tencer, Ing. Viktória 

Valachovičová, PhD.) 

proti - 0  

zdržal sa – 0  

nehlasoval – 0 - uznesenie bolo prijaté 

 

 

Program rokovania MsZ: 

1. Zaradenie Súkromného špecializovaného centra poradenstva a prevencie pre deti 

a žiakov s narušenou komunikačnou schopnosťou LOGopedIKA do siete škôl 

a školských zariadení. 
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2. Postúpenie práv a povinností investora stavby/stavebníka stavby „Doplňujúci vodný  

zdroj pre SKV Žarnovica“ 

 

Hlasovanie č. 2 o programe MsZ  

prítomní - 11 

za - 11  (MUDr. Mária Bradiaková, Peter Budinský, Peter Forgáč, JUDr. Vladislav Lalka, 

Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. Peter Pšenák, Jozef Spurný, Anton Tencer, MDDr. Štefan 

Špirk, Ing. Viktória Valachovičová, PhD.) 

proti – 0 

zdržal sa – 0  

nehlasoval – 0  - uznesenie bolo prijaté 

 

 

1. Zaradenie Súkromného špecializovaného centra poradenstva a prevencie pre deti 

a žiakov s narušenou komunikačnou schopnosťou LOGopedIKA do siete škôl 

a školských zariadení. 

 

Predkladateľom daného bodu je primátor mesta Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA  

a spracovateľkou bodu Ing. Jana Brnáková, úsek školstva, finančné oddelenie. K danému 

bodu boli materiály zaslané vopred. 

 

Dôvodová správa 

Žiadosť o zaradenie školy alebo školského zariadenia do siete škôl predkladá 

zriaďovateľ ministerstvu do 31. marca kalendárneho roka, ktorý predchádza roku, v ktorom 

má byť škola alebo školské zariadenie zriedené. Podľa § 16 ods. 8 zákona č. 596/2003 Z. z. 

o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

môže minister povoliť iný termín podania žiadosti. 

Prílohou žiadosti podľa § 16 ods. 1 písmena l) zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe 

v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov je: 

l) súhlas obce pre zriaďovateľov štátom uznaná cirkev alebo náboženská spoločnosť a iná 

právnická alebo fyzická osoba ak ide o materské školy, jazykové školy, základné umelecké 

školy a školské zariadenia pre deti, žiakov a poslucháčov do 15 rokov veku a základné školy, 

základné školy pre žiakov so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami na území obce.  

 

Mestu Nová Baňa bola dňa 14.02.2024 doručená žiadosť od občianskeho združenia 

MAMYAMY o. z. k zaradeniu Súkromného špecializovaného centra poradenstva a prevencie 

pre deti a žiakov s narušenou komunikačnou schopnosťou LOGopedIKA, Bernolákova 10/3, 

Nová Baňa do siete škôl a školských zariadení. Z dôvodu zmien v zákone č. 596/2003 Z. z. 

o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

a zákone č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov došlo k transformácii poradenského systému a Centrum špeciálno-

pedagogického poradenstva, ktoré takmer 25 rokov zabezpečovalo odbornú starostlivosť 

v našom meste je od 01.09.2023 vyradené zo siete poradenských zariadení.  

Nový poradenský subjekt bude financovaný z rozpočtovej kapitoly Ministerstva 

školstva, výskumu, vývoja a mládeže Slovenskej republiky v súlade s novelou zákona č. 

506/2023 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 597/2003 Z. z. o financovaní základných 

škôl, stredných škôl a školských zariadení v znení neskorších predpisov, to znamená, že 

zriadenie bude bez dopadu na rozpočet mesta Nová Baňa.  Financovanie zo štátneho rozpočtu 

bude nielen na základe počtu detí, pre ktoré bola vykonaná odborná činnosť, ale aj na základe 
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počtu jednotlivých výkonov odbornej činnosti uskutočnených zariadením poradenstva a 

prevencie.  

V súčasnosti je na Slovensku zriadených len 6 centier so špecializáciu na narušenú 

komunikačnú schopnosť u detí a žiakov s absenciou Banskobystrického kraja. 

 

Primátor - Ja v rámci diskusie len doplním, že ak sa pamätáte, tak neviem teraz presne ako to 

bolo, myslím tak rok dozadu asi alebo rok a pol, keď sa také menili tie nejaké formy a my 

sme potom nakoniec vytvárali alebo zachovali alebo vytvorili sme v rámci normálne 

zastupiteľstva majetkového bodu, zachovali sme tie priestory, ktoré boli pod spojenou školou 

najprv, a potom boli pod žarnovickým centrom. A potom žarnovické centrum defacto dalo 

stanovisko alebo bol nejaký úzus z ich strany, že to centrum môže zaniknúť celkom a nebude 

tu nič. Takže vtedy sme dávali priestor pre subjekt, ktorý vznikol ako reakcia na ten vývoj a 

ich vyústením nejakým snažením je vlastne vznik toho teda súkromného zariadenia, ktoré je v 

sieti alebo má byť v sieti od septembra a má byť financované cez Ministerstvo školstva. A 

vlastne sme sa to dozvedeli, že bude jediné v Banskobystrickom kraji práve na takéto tie 

kategórie aj v tom nejakom, myslím v tom nejakom odstupňovaní, že je to pre tú piatu, nejakú 

piatu kategóriu, hej? Čiže najvyššie, aká existuje, lebo na to treba mať aj vzdelanie, aj prax, aj 

tie všetky spôsobilosti. Takže čo by bolo veľmi dobré a nie je to len pre deti tu, ale možno 

nejaký región, ktorý oni pokryjú, lebo proste také iné centrum tu nie je. 

Ing. Jana Brnáková - Ja iba k tomu, že teda oni budú poskytovať teda vyšetrenia pre deti z 

celého Slovenska, ale čo sa už týka terapie, tak budú slúžiť len pre deti z tohto nášho obvodu. 

Takže a na to teda, tým, že budú vyšetrovať aj tie deti z celého Slovenska, tak na to budú 

dostávať teda ten príspevok. 

Primátor - Ďakujem, nech sa páči diskusia k tomuto bodu. Pokiaľ je všetko jasné, tak potom 

poprosím návrhovú komisiu návrh na uznesenie. 

U z n e s e n i e   č. 31/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

 

súhlasí 

so zaradením Súkromného špecializovaného centra poradenstva a prevencie pre deti a žiakov 

s narušenou komunikačnou schopnosťou LOGopedIKA do siete škôl a školských zariadení 

s predpokladaným termínom od 1.9.2024. 

 
Hlasovanie č. 3: 

Počet všetkých poslancov Mestského zastupiteľstva – 13 

prítomní – 11 

za – 10 (MUDr. Mária Bradiaková, Peter Budinský, Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton 

Medveď, Ing. Peter Pšenák, Jozef Spurný, MDDr. Štefan Špirk, Anton Tencer, Ing. Viktória 

Valachovičová, PhD.) 

proti - 0 

zdržal sa – 1 (JUDr. Vladislav Lalka) 

nehlasoval – 0  - uznesenie bolo prijaté 
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2. Postúpenie práv a povinností investora stavby/stavebníka stavby „Doplňujúci vodný  

zdroj pre SKV Žarnovica“ 

 

Predkladateľom daného bodu je primátor mesta Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA  

a spracovateľkou bodu Ing. Jozef Spurný, manažér výstavby, investícií, stavebného úradu,  

životného prostredia, správy majetku a dopravy. Bod predniesla prednostka MsÚ Mgr. 

Ľudmila Rajnohová. K danému bodu boli materiály zaslané vopred. 

 

Prednostka - Vážení poslanci, posielali sme vám pred tromi dňami teda materiál k tomuto 

bodu na rokovanie, ale nakoľko v zmluve si vyžadovali ešte doplňujúce dva body na 

schválenie uznesenia, tak sme vám rozdali materiál teda poopravený a ten vám predkladáme 

ako návrh na uznesenie.  

 

Dôvodová správa 

 

Mesto Nová Baňa v roku 2021 vybudovalo posilňujúci VRT v lokalite na rozhraní katastra 

Nová Baňa a Veľká Lehota. Je potrebné vybudovať prepojenie k existujúcemu vodovodu 

k čomu Mesto Nová Baňa získalo projektovú dokumentáciu a vodoprávne povolenie. Na 

základe  zmluvného dojednania v predmetnej zmluve bude prepojenie realizovať 

Stredoslovenská vodárenská spoločnosť v prvej polovici roka 2024, podľa schválenia ich 

investičného plánu.  

Mestu Nová Baňa spoločnosť Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a.s. doručila návrh 

zmluvy č. 0042/2024 o poskytnutí projektovej dokumentácie, o postúpení práv a povinností 

investora/stavebníka stavby „Doplňujúci vodný zdroj pre SKV Žarnovica“ a o podmienkach 

zabezpečenia realizácie stavby „Doplňujúci vodný zdroj pre SKV Žarnovica“.  

 

Predmetom a účelom tejto zmluvy je dohoda medzi Mestom Nová Baňa a Stredoslovenskou 

vodárenskou spoločnosťou a.s. o poskytnutí projektovej dokumentácie, o postúpení práv 

a záväzkov investora/stavebníka zo stavebného povolenia vydaného Okresným úradom v 

Žarnovici, odbor starostlivosti o životné prostredie rozhodnutím – verejnou vyhláškou č. OU-

ZC-OSZP-2024/000575-017 zo dňa 26.01.2024 k stavbe „Doplňujúci vodný zdroj pre SKV 

Žarnovica“ a o podmienkach a spôsobe zabezpečenia realizácie stavby „Doplňujúci vodný 

zdroj pre SKV Žarnovica“. 

 

Na základe zmluvného dojednania dôjde k finančnému  vyrovnaniu za zrealizovaný vrt 

a projektovú dokumentáciu, ktoré financovalo mesto Nová Baňa v rokoch 2021 až 2023.  

 

Prednostka - Finančné vyrovnanie, ako aj nejaké vecné bremená, ktoré sa budú týkať k tejto 

zmluve, k tomuto zmluvnému vzťahu budú ešte predmetom samostatného schvaľovania a 

dojednania. 

Primátor - To členenie, ktoré v rámci diskusie, to členenie, ktoré sa tu dostalo to vychádza 

teda iba z toho, že my sme uviedli tak ako sme to zverejnili, že číslo zmluvy a nejaký náš 

súhlas, ktorý sa týka toho názvu aj z toho čísla. Oni chcú mať explicitne rozčlenené teda to 

vecné bremeno, ktoré sa týka na tej trase a potom aj nejakú tú projektovú dokumentáciu a 

podmienky. A táto zmluva je nie pre Novú Baňu, ako tak som bol oboznámený, jediná alebo 

unikátna, ale je štandardizovaná pre ja neviem všetky subjekty, ktoré spolupracujú so StVS. 

Takže my sa asi nebudeme nejak vedieť možno aj nejak inak, inak to zadefinovať a pre nás, 

tzn., že nemusíme my investovať teraz vlastné mestské prostriedky do prepoja, lebo pôvodná 

verzia hovorila o tom, že mesto vybuduje vrt, vybuduje prepojenie a následne bude toto 

potom riešené nejakým odpredajom. Teraz to je riešené vlastne postúpením. Oni vybudujú a 
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to stavebné povolenie prejde, vodoprávne povolenie prejde na nich a potom bude 

vysporiadanie za vrt, ktorý sme zatiaľ teda vlastne vyplatili a tento neni predmet tejto zmluvy. 

A ešte je v tejto zmluve aj časť, ktorú pravdepodobne budú budovať v nejakom inom termíne. 

A tá sa týka, lebo to sú tri stavebné objekty, ak si teda to niekto pozrel. Tak je tu jedna časť, 

ktorá sa týka, vlastne v rámci, tri stavebného objekty sú v rámci toho prepojenia, ale tu je teda 

jeden a to je rekonštrukcia potrubných rozvodov a to sú 456 m, 160 m a 375 m, ktoré sú v 

strede asi toho celého úseku od tých Červených zemí až po Oravu, a to je v lokalite okolo 

Starej Huty. A to je na nich tiež. Toto sa zaväzujú spraviť. A súčasť tej PD je aj toto. My sme 

to dali naprojektovať, aj povolenie na všetko, ale táto vec, táto Stará Huta, keď sme jednali s 

nimi, vôbec nebola s nami alebo od nás nejakým spôsobom, nejaký priestor tam nebol, že by 

mesto toto malo riešiť, lebo to sa týka vyložene potrubia, ktoré na tom úseku, nevieme prečo 

tie všetky metre, má nevyhovujúci priemer. Je tam priemer 80, ale potrebujú mať všade 100, 

hej? Čiže to musia celé vymeniť, takže to je na nich. Čo je dobre, lebo dneska, keď to pôjde 

cez stovku a potom do osemdesiatky sa to na nejakom úseku musí zmestiť a znova cez 

stovku, tak neodtečie toľko, ako keď by to išlo celé cez stovku, hej? To je teda tento nejaký, 

čo je pre nás veľmi dobre. Takže nech sa páči, ak je k tomu nejaká diskusia od vás. Ak nie je, 

poprosím teda návrh komisie, návrh na uznesenie. 

U z n e s e n i e   č. 32/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

a) súhlasí 

s uzatvorením Zmluvy č. 0042/2024 o poskytnutí projektovej dokumentácie, o postúpení práv 

a povinností investora/stavebníka stavby „ Doplňujúci vodný zdroj pre SKV Žarnovica“ 

a o podmienkach zabezpečenia realizácie stavby „Doplňujúci vodný zdroj pre SKV 

Žarnovica“, 

b) súhlasí 

s Dohodou o poskytnutí projektovej dokumentácie a o podmienkach a spôsobe zabezpečenia 

realizácie stavby podľa tejto zmluvy, 

c) súhlasí 

s podmienkami uzatvorenia budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena k pozemkom 

v záujmovom území stavby vo vlastníctve Mesta Nová Baňa. 

 

Hlasovanie č. 4: 

Počet všetkých poslancov Mestského zastupiteľstva – 13 

prítomní – 11 

za – 11 (MUDr. Mária Bradiaková, Peter Budinský, Peter Forgáč, JUDr. Vladislav Lalka, 

Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. Peter Pšenák, Jozef Spurný, MDDr. Štefan Špirk, Anton 

Tencer, Ing. Viktória Valachovičová, PhD.) 

proti - 0 

zdržal sa – 0  

nehlasoval – 0  - uznesenie bolo prijaté  
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Primátor - Tým sme ako tento bod vyčerpali. Prednostka mi ešte šepká, že vlastne čo s tou 

vodou. No tak my máme s vodármi okrem tohto vrtu aj kanalizáciu, to už nad rámec hovorím, 

kanalizáciu na Kamenárskej. Podľa posledných informácií, to som možno mohol aj na nejaký 

úvod, tak bol som ja s predsedom predstavenstva minulý týždeň v Bratislave. V marci bude 

podané, podaná žiadosť na eurofondy a mala by sa kanalizácia na Kamenárskej stavať zo 

strany StVS Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti. Oni majú právoplatné stavebné 

povolenie, majú projekt, ale nemali peniaze. Teraz už budú mať aj krytie, plus k tomu sa 

podá, podá teda žiadosť aj na kompletnú kanalizáciu v obci Brehy. Čiže to je aglomerácia 

Nová Baňa - Brehy, čo je výborná správa. Ak sa teda ďalej im bude dariť, myslím, že to 

hovoril, že v Žarnovici niekde v Revišskom Podzámčí získali nejakú vyššiu kapacitu vody 

ako plánovali, tak mesto Žarnovica by čerpalo z toho nášho skupinového vodovodu menej 

vody, lebo nebude potrebovať, tak by bolo viacej vody pre Novú Baňu. A samozrejme to, čo 

sme zažili na Vianoce, tak to by sa nemalo opakovať. Vtedy, keď budú oni vedieť 

rekonštruovať to potrubie od Kajlovky do Novej Bane po Dlhej lúke a budú vedieť natlakovať 

všetky tie rezervoáre, ktoré tu máme Hrádza 3, ktorý je vybudovaný a doteraz nikdy nebol 

naplnený, Hej? Lebo keď aj vypadne elektrika a nebude náhodou čerpať, tak my budeme mať 

toľko vody, že vydržíme, viete tu v tej Hrádzi 3. Len zatiaľ sa to nedalo, ale tak to sú ešte také 

veci, že to neni zajtra aktuálne, ale veríme, že sa toho postupne dočkáme, a že to bude fajn. 

Teda toľko k tomuto krátkemu zastupiteľstvu. Takže ja vám pekne ďakujem za účasť. A 

vidíme sa ak to správne hovorím, 3. 4. však? To je v štandardnom dni streda na normálne 

plánovanom, kde myslím, že tam tie body už sú ako aj také, ktoré každý rok sa opakujú, že to 

bude také dlhšie. Ďakujem pekne všetkým, ešte pekný deň prajem. 

 

Primátor mesta Nová Baňa  Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA zasadnutie mestského 

zastupiteľstvo o 15:18 hod. ukončil.  

 

 

Prílohu zápisnice tvorí obrazový aj zvukový záznam z rokovania Mestského zastupiteľstva v 

Novej Bani (Mestské zastupiteľstvo v Novej Bani 29.02.2024). 

 

 

 

 

 

Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA, v. r.               Mgr. Ľudmila Rajnohová, v. r. 

                       primátor mesta                     prednostka MsÚ 

 

 

 

 

 

        MUDr. Mária Bradiaková, v. r.                                        Jozef Spurný, v. r. 

 I. overovateľ                                           II. overovateľ 

  

 

 

Prepis bol vykonaný automaticky zo záznamu cez softvér beey.io. 

 

Kontrolovala: Martina Svetíková 

https://www.youtube.com/watch?v=L-33lAElrnA

